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Zápis z veřejného zasedání  Zastupitelstva obce Lično 
konaného dne 20. 12. 2023, pořadové číslo 10 

 
Místo konání: Prostory bývalé vinárny 

Zahájení: 19.00 hod Ukončení: 20.20 hod 

Jednání řídil (a) předsedající: starostka Ing. Martina Ludvíková 
Ověřovatelé zápisu:  Ing. Martin Falta a pí.Monika Hejnová 

Provedení zápisu: p. Jaroslava Kučerová 

Přítomní zastupitelé: 8 

Omluvení zastupitelé: 1 

Občané (přítomní dle prezenční listiny*): 24 
*Prezenční listina je přílohou č. 1 tohoto zápisu.  
 

Zahájení, schválení programu zasedání  
Předsedající: Vážení členové zastupitelstva obce, vážení spoluobčané, dovolte mi, abych Vás přivítala na 
10. zasedání zastupitelstva obce Lično (dále jen ZO), které jsem svolala v souladu s § 92 odst. 1 zákona 
č. 128/2000 Sb. o obcích. Zasedání bylo řádně svoláno a oznámení včas vyvěšeno. Konstatuji, že je 
přítomno 8 členů zastupitelstva, což činí nadpoloviční počet členů zastupitelstva a naše jednání může 
přijímat usnesení. Z dnešního zasedání je pořizován audio záznam pro účely pořízení zápisu.  
Zápis z minulého jednání je k nahlédnutí zde, pokud k němu nebudou vzneseny námitky, bude považován 
za schválený. 
Ověřovateli zápisu z jednání jsou navrženi Ing. Martin Falta a pí Monika Hejnová. 
Zapisovatelkou z jednání určuji p. Jaroslavu Kučerovou.  
Na dnešním zastupitelstvu vítám a zároveň představuji Bc. Jitku Hrnčířovou, účetní obce a také paní 
ředitelka ZŠ a MŠ Bc. Miluši Barvířovou. 

 
Schválení programu a návrhové komise pro přípravu usnesení 
Předsedající navrhla program v následujícím znění: 
1. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce. 
2. Závazný ukazatel hospodaření PO a dotace PO na rok 2024 od zřizovatele. 
3. Závazný ukazatel pro rozpočet obce 2024 a projednání rozpočtu obce Lično na rok 2024. 
4. Žádosti o dotace a Veřejnoprávní smlouvy – TJ Sokol Lično, SDH Lično. 
5. Plán inventur za rok 2023 a jmenování inventarizační komise. 
6. Prodej pozemku evidovaného jako pozemková parcela č. 690/30, k.ú.Lično, druh pozemku: 

ostatní plocha, výměra 20 m2. 
7. Nákup pozemku p.č.690/4, k.ú. Lično, druh pozemku: ostatní plocha, výměra 161 m2, podíl ½. 
8. CETIN: dodatek č.1 k nájemní smlouvě ze dne 9.9.2003. 
9. Žádost o dotaci: Oprava hřbitovní zdi a portálu v Ličně, MAS Sdružení SPLAV – IROP – Kultura I. 
10. Žádost o dotaci: Výstavba chodníků v obci Lično – Na Hůrce, K Uhřínovicím, KHK – POV. 
11. Organizační záležitosti: jmenování nové členky/nových členek sociální komise. 
12. Rozpočtové opatření 8/2023. 
13. Různé   - info o stavu finančních prostředků, úroky z vkladů, 

- info o dění a připravovaných projektech. 
14. Diskuze 
15. Shrnutí usnesení a závěr. 
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Do návrhové komise pro přípravu usnesení jsou navrženi:  Ing. Jan Baše a Bc. Jana Červinková. 
Rozprava:  --- 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 

Pro: 8 Všichni přítomní 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0  
Návrh byl přijat: ZO schvaluje program zasedání a schvaluje návrhovou komisi pro přípravu usnesení  
ve složení Ing. Jan Baše a Bc. Jana Červinková. 
 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů z minulých jednání ZO 
Pro toto zasedání ZO zpracovala předsedající ing. Martina Ludvíková, starostka. Plnění úkolů z 9/23:  
2. Nákup pozemku SPÚ u benzinky – stále v běhu, v lednu bychom měli podepisovat kupní smlouvu. 
3. Výběrové řízení přístřešky – vše probíhá, měli bychom v průběhu ledna podepisovat smlouvu se SZIF. 
4. -7. Obecně závazné vyhlášky byly zveřejněné a jsou v platnosti. 
8. Česká pošta byla o zamítnutí Pošty partner a umožnění hledání alternativního partnera z řad 

komerčních subjektů informována, zatím nemám další info. 
Další body byly jen odsouhlasení záležitostí týkající se dotací a rozpočtových opatření. 
ZO projednalo kontrolu plnění usnesení z předchozích zasedání ZO a ZO bere uvedené na vědomí. 

 
2. Závazný ukazatel hospodaření PO a dotace PO na rok 2024 od zřizovatele. 
Předsedající: proběhla schůzka s paní ředitelkou Bc. Barvířovou pro projednání rozpočtu. Celý návrh 
rozpočtu byl zastupitelům zaslán. Požadavky příspěvkové organizace (dále jen PO) se opakují, nejvyšší 
položkou rozpočtu bude nákup sporáku do ŠJ, v průběhu roku dojde k obnově a vybavení nábytkem – 
šatna MŠ, skladovací skříň do ZŠ. K podstatnému navýšení došlo v oblasti energií, které jsou současně 
závaznými ukazateli hospodaření PO – v průběhu roku byly výrazně zvednuté zálohy, které se do 
rozpočtu promítly. Energie jsou závazným ukazatelem, proto k dorovnání proběhne při ročním 
vyúčtování. 
Předsedající přečetla závazné ukazatele hospodaření příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská 
škola Lično na rok 2024: 
celková výše dotace od zřizovatele  1,200.000 Kč 
Závazné ukazatele: 
voda          20.000 Kč 
plyn        300.000 Kč 
elektrická energie      200.000 Kč      Energie jsou na úrovni letošních záloh. 
Rozprava:  --- 
Předsedající dala hlasovat o schválení závazných ukazatelů hospodaření PO a dotace  PO na rok 2024 od 
zřizovatele. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 
Pro: 8 Všichni přítomní 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0  
Návrh byl přijat: ZO schvaluje závazné ukazatele hospodaření příspěvkové organizace Základní škola  
a Mateřská škola Lično v roce 2024: celková výše dotace od zřizovatele 1,200.000 Kč, voda 20.000 Kč, 
plyn 300.000 Kč a el. energie 200.000 Kč a dotaci PO na rok 2024 od zřizovatele. 
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3. Závazný ukazatel pro rozpočet obce 2024 a projednání rozpočtu obce Lično na rok 
2024. 

Předsedající: Rozpočet ke schválení je zveřejněný po zákonnou dobu na úřední desce a je sestaven dle 
součtů za jednotlivé třídy. Třídy jsou tedy závazným ukazatelem rozpočtu. Rozsah a členění rozpočtu je 
schvalovaný v tomto členění na doporučení auditorek z Královéhradeckého kraje. Závaznými ukazateli 
tedy jsou: 

PŘÍJMY Položka 
Schválený 

rozpočet r. 2023 
Rozpočet po 

změnách r. 2023 
 NÁVRH 2024   

Daňové 1xxx        10 926 420,00         10 738 564,15         11 061 800,00   

Nedaňové 2xxx          1 600 110,00           1 420 872,58           1 494 977,00   

Kapitálové 3xxx                            -                    4 120,00                  5 000,00   

Přijaté transfery 4xxx             755 342,00         12 331 033,97              157 000,00   

z toho:          

Neinvestiční přijaté 
transfery 

41** 
284 801,00  1 174 968,97  157 000,00   

Investiční přijaté transfery 42** 470 541,00  756 874,97                                              -     

PŘÍJMY CELKEM        13 281 872,00         24 494 590,70         12 718 777,00   
     

 

VÝDAJE Položka 
Schválený 

rozpočet r. 2023 
Rozpočet po 

změnách r. 2023 
 NÁVRH 2024  

 
 

Běžné výdaje  5xxx          9 790 285,00         18 156 332,73           9 538 161,00   

z toho:          

Transfery a příspěvky 
neziskovkám, spolkům, 

organizacím apod. 
5*** 291 000,00 131 000,00  232 500,00   

Neinv.transfery rozpočtům 
územní úrovně 

532* 
71 000,00  70 000,00  70 000,00   

Neinv.transfery 
příspěvkovým a podobným 

org. 
533* 

1 009 400,00  1 634 941,48  1 200 000,00  
 

Kapitálové výdaje 6xxx          4 014 135,00           1 705 017,19           2 294 760,00   

VÝDAJE CELKEM        13 804 420,00  19 861 349,92  11 832 921,00   
     

 

SALDO ROZPOČTU (příjmy - výdaje)             885 856,00   
     

 

FINANCOVÁNÍ Položka 
Schválený 

rozpočet r. 2023 
Rozpočet po 

změnách r. 2023 
 NÁVRH 2024  

 
 

Zdroje z minulých let 8115             522 548,00              335 723,29  -           885 856,00   

FINANCOVÁNÍ CELKEM             522 548,00              335 723,29  -           885 856,00   

 
Předsedající seznámila s významnými položkami: 
Rozpočet je třeba navýšit o položku 272.000,- nákup pozemku od SPÚ u benzinky pro výstavbu 10-ti 
parcel – mělo původně proběhnou do konce roku 2023, ale  z důvodu změny ředitelů na SPÚ v Praze 
proběhne v lednu 2024. 
 

Plán investic 2024 zahrnutý v rozpočtu 3 011 760   

2219 Ost.záležit.pozem.komunikací        265 000 chodníky Hůrka a k Uhřínovicím 

3326 Opravy a udržování             430 000 oprava hřbitovní zdi a portálu 

3631 Veřejné osvětlení                   100 000 hlavice VO 

6121 Veřejné osvětlení                   500 000 PD rozšíř.+realizace Lično, Osta, Rado 
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3639 Komun.služby a úz.rozvoj j.n.       170 000 oprava komunikací 

3639 Komun.služby a úz.rozvoj j.n.       786 000 přístřešky Lično, Osta 

6119 Územní plánování 188 760 změna ÚP č.1 Osta 

3669 Ost.spr.v bydl.,kom.sl.,úz.r.       300 000 ZTV-Pišta 285 

3669 Ost.spr.v bydl.,kom.sl.,úz.r.       272 000 Nákup pozemku od SPÚ 

        

Plán investic do rozpočtu nezahrnutých     

  Revitalizace návsi v Ličně     

  Oprava nádrže v Ostašovicích     

 
Rozprava:   
P.Piják: O jaké přístřešky se jedná. Starostka: Jedná se o přístřešky v Ličně u č.p.55 a Ostašovicích u 
úřadovny, váže se k tomu dotace přes Mas Splav SZIF. 
P.Pavlíček: Co je ta revitalizace? Starostka: Počátkem prosince zde proběhlo veřejné projednání, kde 
byla celá prezentace záměru. Můžeme se tedy k prezentaci vrátit po zastupitelstvu. 
P. Voda: Proč není rozpočet po paragrafech, ale takto po třídách? Nikdo z toho nic nevyčte, byl jsem se 
informovat na obecním úřadě, na vyčištění poldrů tam je asi 15.000Kč, i když je třeba to řešit. 
Starostka: Rozpočet je takto na doporučení auditorek KHK a našeho rozhodnutí, nebude se muset dělat 
tolik rozpočtových opatření. Rozpočet je samozřejmě sestaven až na položku-paragraf. Co se týče 
poldru, tak bychom rádi spojili poldr s výstavbou rybníku. Nyní schvalujeme návrh rozpočtu, na podldr 
může v průběhu roku dojít. Musíme však vypracovat technickou dokumentaci. Bc.Hrnčířová: Jedná se 
skutečně o návrh rozpočtu před začátkem roku. 
P.Klapal: Hospoda pod Lípou bude zbouraná, co s tím tedy bude dál? Bude udělaný nějaký plán, jak 
postupovat koncepčně, je třeba třeba vybudovat sběrný dvůr. Starostka: Znova se k tomu vrátíme po 
zastupitelstvu obce. Koncepce je v této chvíli taková, bychom se postupnými kroky posouvali dopředu. 
Bude samozřejmě záležet na ekonomické situaci státu, jaká bude možnost čerpat dotace, jaké budeme 
mít k dispozici finance a také, jaká bude vize dalších zastupitelstev. 
 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 
Pro: 8 Všichni přítomní 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0  
Návrh byl přijat: ZO schvaluje závazný ukazatel rozpočtu obce Lično na rok 2024, kterým je třída rozpočtu 
a rozpočet obce Lično na rok 2024. 

 
4. Žádosti o dotace a Veřejnoprávní smlouvy – TJ Sokol Lično, SDH Lično. 
Předsedající: Zastupitelé byli seznámeni s žádostmi o dotaci. Předsedající seznámila veřejnost 
s položkami jednotlivých žádostí. Veřejnoprávní smlouvy také dostali jako podklady pro ZO.  
Hasiči - JPO, která je financovaná přímo obcí, je na rok 2023 rozpočtována částkou 133 tis. Kč. 
Rozprava:  --- 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 

Pro: 8 Všichni přítomní 
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Proti: 0  

Zdrželi se: 0  
Návrh byl přijat: ZO schvaluje žádost o dotaci a smlouvu pro TJ Sokol Lično ve výši 84.000 Kč. 
Návrh byl přijat: ZO schvaluje žádost o  dotaci a smlouvu pro SDH Lično ve výši 17.000 Kč. 
 

5. Plán inventur za rok 2023 a jmenování inventarizační komise. 
Předsedající: Plán inventur je stanoven ke dni  20.12.2023 podle Vyhlášky o inventarizaci č. 270/2010 
Sb., v platném znění a ve znění pozdějších předpisů, a podle kterého budou inventarizační komise 
pracovat. Inventury k 31.12.2023 proběhnou od 2.ledna 2024 do 31.ledna 2024.  
Jmenovala jsem tyto inventarizační komise: 
Ústřední inventarizační komise (ÚIK): 
Předseda: Joukl Karel. Členové:  Ing. Ludvíková Martina, Ing. Falta Martin. 
Dílčí inventarizační komise (DIK) – Obec Lično 
Předseda komise: p. Hejnová Monika. Členové komise: Ing. Ludvíková Martina, Kučerová Jaroslava 
DIK – JPO Lično  
Předseda komise: Joukl Karel. Členové komisí: Jedlinský Miroslav, Zárybnický Aleš. 
IK, zajišťující inventury v příspěvkové organizaci 
Předseda komise: Ing. Baše Jan. 
Členové komisí: Bc. Barvířová Miluše, Mgr. Kopecká Marta, Francová Jana, Červená Petra, Dis. 
 
Druh majetku: dle plánu inventur PO 
ZO bere na vědomí plán inventur na rok 2023 a jmenování inventarizačních komisí. Členové 
inventarizačních komisí včetně předsedů se zúčastní proškolení k provádění inventarizace dne 28. 12. 
2023 v budově obecního úřadu od 10 hodin a svoji účast potvrdí na prezenční listině účastníků. 
Rozprava:  --- 
ZO bere na vědomí plán inventur na rok 2023 a jmenování inventarizačních komisí. 
 

6. Prodej pozemku evidovaného jako pozemková parcela č. 690/30, k.ú.Lično, druh 
pozemku: ostatní plocha, výměra 20 m2. 

Předsedající: Jedná se o narovnání majetkoprávních vztahů. Záměr prodeje byl na úřední desce vyvěšený 
v zákonné lhůtě. Pozemek p.č. 690/30, k.ú. Lično je zaplocený, část původního celku byla odprodána 
v minulosti sousedícím Hodkovým. Dle USN03ZO3 z 23.11.22 je schválená cena v intravilánu obce 
100Kč/m2, všechny přidružené náklady platí kupující Kropáč Martin, Makovského 1223/23, Řepy, 16300 
Praha 6, tj. náklady na kupní smlouvu, návrh na vklad a poplatek KÚ. 
Rozprava:  --- 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 
Pro: 8 Všichni přítomní 

Proti: 0  
Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat: Zastupitelstvo obce Lično schvaluje prodej pozemku p. č. 690/30, k.ú.Lično, výměra 
20m2  pro p.Kropáče Martina, bytem Makovského 1223/23, Řepy, 16300 Praha 6 za cenu 100,--Kč/m2. 
Veškeré náklady na převod nemovitosti vč.kupní smlouvy hradí kupující. 
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7. Nákup pozemku p.č.690/4, k.ú. Lično, druh pozemku: ostatní plocha, výměra 
161 m2, podíl ½. 

Předsedající: Jedá se o nákup pozemku p.č.690/4, k.ú.Lično, druh pozemku: ostatní plocha, výměra 
161 m2, podíl ½, majitelé: Vostřák Jakub Mgr., Vostřák Matěj, Vostřáková Barbora. V polovině listopadu 
se mi podařilo kontaktovat p.Vostřáka Jakuba. Požadovaná cena od prodávajících byla již z předešlých 
jednání v roce 2021 v částce 1.394Kč/m2. Poté, co jsme si s vlastníky vzájemně dopřesnili, že jim patří 
pouze 50% a ne 100% pozemku, jsme se domluvili na ceně 90.000,-Kč, tj.559Kč/m2 (tj.1118Kč/m2).  
Kupní smlouva je ze strany prodávajících podepsaná, pokud odsouhlasíme, bude smlouva na katastrální 
úřad dodána ještě do konce roku. 
Rozprava:  --- 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 

Pro: 8 Všichni přítomní 
Proti: 0  

Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat: ZO schvaluje nákup pozemku p.č. 690/4, k.ú.Lično, výměra 161m2 v podílu ½ 
od prodávajících  Vostřák Jakub Mgr., nar. 6.12.1971, Mrázova 725/4, Předměstí, 41201 Litoměřice, 
Vostřák Matěj, nar. 27.3.1977, Kubánské náměstí 1317/22, Vršovice, 10000 Praha 10, Vostřáková 
Barbora, nar. 30.6.1979, Kleine Witten burgerstraat 251, 1018 LT Amsterdam, Nizozemsko a pověřuje 
starostku k podpisu smlouvy. 
 

8. CETIN: dodatek č.1 k nájemní smlouvě ze dne 9.9.2003 
Předsedající: Jedná se o nájemní smlouvu s fi CETIN (původně Eurotel) na nájemné vysílač – 19.4.23 jsem 
na Cetin zasílala požadavek na revizi Nájemní smlouvy ze dne 9.9.2003 na navýšení nájmů dle čl.IV.3 
Inflační doložka. Splatnost nájemného 70.000Kč je vždy k 31.1. Dle dodatku č.1 se navrhuje zvýšení ceny 
na 80.570,-Kč (ČSÚ 15,1% valorizace za 2022). Dle NS byla možnost každoročního navýšení o inflaci, od 
r. 2003 nikdo neřešil. Bohužel to mělo být řešeno každoročně dodatkem k této smlouvě podepsaným 
oběma smluvními stranami. Navíc dle konzultace s právníkem je možné požadovat uplatnění max.3 roky 
dozadu zbytek je promlčený, ale ne v našem případě, protože nejsou podepsané dodatky. Kdybychom 
postupovali i v minulosti podle smlouvy, mohly bychom se v současnosti bavit o nájemném 
120tis.Kč/rok a příjmech vyšších o více než 330tis.Kč. 
Rozprava:  --- 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 

Pro: 8 Všichni přítomní 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat: ZO schvaluje dodatek č.1 k nájemní smlouvě s fi CETIN ze dne 9.9.2003 a pověřuje 
starostku k jeho podpisu. 
 

9. Žádost o dotaci: Oprava hřbitovní zdi a portálu v Ličně, MAS Sdružení SPLAV – IROP 
– Kultura I. 

Předsedající: MAS sdružení Splav vypsala dotace na nezapsané kulturní památky, žádost byla podána 
17.10.23. Začíná se prolínat s celou návsí, je třeba již posuzovat koncepčně. Žádost o dotaci: Oprava 
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hřbitovní zdi a portálu v Ličně, MAS Sdružení SPLAV – IROP – Kultura I., rozpočet: 428.000,-Kč, dotace 
95% 406.600,-Kč. V případě získání dotace bude třeba podepsat smlouvu o dotaci. 
Rozprava:  P.Piják: Co bude oprava obsahovat? Starostka: Jedná se o opravu lícové zdi, omytí, sanace, 
opravu vysypaných cihel a vyspárování, kompletní oprava portálu vč.zábradlí zevnitř i z venku. Nelze t 
dělat jen tak, protože se jedná o nezapsanou kulturní památku a k realizaci se vyjadřuje NPÚ Jaroměř. 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 
Pro: 8 Všichni přítomní 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat: ZO schvaluje podání žádosti o dotaci MAS Sdružení SPLAV – IROP – Kultura I. Oprava 
hřbitovní zdi a portálu v Ličně a v případě jejího získání pověřuje starostku k podpisu smlouvy. 

 
10. Žádost o dotaci: Výstavba chodníků v obci Lično – Na Hůrce, K Uhřínovicím, KHK – 

POV. 
Předsedající: Nyní máme na obci dva projekty na výstavbu chodníků. Je zde možnost do konce ledna 
podat žádost o dotaci: Výstavba chodníků v obci Lično – Na Hůrce, K Uhřínovicím, KHK – POV. Dotace 
50%, v rozmezí 150.000,-Kč - 1.200.000Kč.  
Technické parametry: chodník k Uhřinovicícm – šíře 1,75m, délka 52m, ocelové zábradlí 49m, chodník 
na Hůrce: šíře 1,55m, délka 33m. 
Rozprava:   
P.Klapal: Jedná se o chodník podél hl.silnice na Hůrce? Starostka: Ano. Ale je rozšířený a rozhodně ne 
směrem do cesty. Joukl: v Projektu je 1,55m, takže se jedná o rozšíření směrem do trávníku. 
P.Novák: Mohl by se udělat chodník z draha směrem na Ostašovice směrem k oborám. Starostka: 
Musíme prověřit, zda by tam chodník šel udělat. 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 
Pro: 9 Všichni přítomní 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat: ZO schvaluje podání žádosti o dotaci KHK - POV na vybudování chodníků a v případě 
jejího získání pověřuje starostku k podpisu smlouvy. 

 
11. Rozpočtové opatření 8/2023. 
Předsedající: Jedná se o poslední rozpočtové opatření. RO dle přílohy č.4. 
Rozprava:  --- 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 
Pro: 9 Všichni přítomní 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.8/2023. 
 

12. Různé 
Předsedající dává na vědomí zastupitelům a občanům: info o stavu finančních prostředků a úroků: 
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Banka Úročení 
Stav fin. prostředků                        

k 20. 12. 2023 
Výnos/ 10.měs. 

Očekávaný 
výnos 

Úrok 
k datu TV 

Česká spořitelna, běžný účet 0,00% 374 399,84 Kč 30,48 Kč     
Česká národní banka, b.ú. 0,00% 985,29 Kč  -   Kč      
Česká národní banka: TV     453 500,00 Kč   zář.23 

 na 12 měsíců 5,25% 700 000,00 Kč   36 750,00 Kč kvě.24 
 na 12 měsíců 5,25% 3 500 000,00 Kč   178 500,00 Kč čvc.24 

na 6 měs. 5,10% 12 300 000,00 Kč   307 500,00 Kč bře.24 
ČSOB, běžný účet 0,00% 30 116,64 Kč  -   Kč      

ČSOB, spořící účet 4,38% 1 821 328,62 Kč 67 198,71 Kč     

ČSOB, na TV 1 měsíc 6,00% 5 000 000,00 Kč 227 499,98 Kč     
Pokladna   2 823,00 Kč       
Celkem   23 729 653,39 Kč       

    úroky 748 229,17 Kč     

 
Další informace: info o dění a připravovaných projektech: 
Cena vodného platná od 1.1.2024 – cena bez DPH zůstává stejná jako v r.2023 tj. 45,79Kč/m3, dochází 
ovšem ke změně sazby DPH z 10% na 12%, proto je výsledná cena pro spotřebitele 51,28 Kč/m3 vč.DPH 
z 50,37 tedy o 92 haléřů. 
 
PO ZO bude k dispozici paní Kučerová a zájemcům rozdá známky na popelnice. K platbě po 1.1.2024. 
 
Plánujeme: 
• Burza nepotřebných věcí na obci – zima 2024. 
• Revize všech studní ve vlastnictví obce – jaro 2024. 
• Rozšíření VO – v r.2023 proběhlo již v rámci přípojek k RD: 

Ostašovice – příprava pro 4 lampy VO 
Radostovice – příprava pro 1 lampu VO a rozšíření celé linie směr od Dostálových k Ličnu 

Společenské akce v obci:  
• Neděle 31.12.2023 Silvestrovský pochod, pořádá TJ Sokol 
• Pátek 5.1. 2024  Tříkrálový varhanní koncert v kostele od 17.00 
• Sobota 10.2.2024  Průvod masek, pořádá SDH Lično 
• Únor 2024   Dětský karneval, pořádá TJ Sokol 

 
Další veřejné ZO se uskuteční ve středu 20.března 2024. 

 
ZO bere na vědomí. 
 

13. Diskuse a závěr 
Starostka: otevírám tímto diskusi. 
P.Pavlíček: Kolem popelnic v oborách je třeba projet traktorem tak, aby šlo projít. Starostka: Proberu 
s našimi TS. 
P.Kašpar: K revitalizaci návse – návrh mi přišel skvělý, teď se má zpracovávat již dokumentace? Aby se 
řešilo už i ve funkčních detailech. Starostka: Nejprve si musíme zjistit nějaké ceny a to jak projektantů, 
tak stavebně. Což se již děje. Jakmile prověřím – a po novém roce již bude – možnosti, tak budeme řešit 
další kroky. P.Joukl: To, co se tady prezentovalo, byla studie. Nyní s projektanty musíme nastavit projekt 
tak, aby to odpovídalo zákonným normám a legislativu. Ing.Falta: Studie je řešená daleko obsáhleji. Bude 
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se k němu vyjadřovat řada úřadů a bude se to upravovat, tak abychom to mohli vybudovat. Starostka: 
My nyní budeme řešit pouze to, co bude na pozemcích obce. 
P. Novák: Bude se něco dít s výkupem? Starostka: Nevíme, není v našem majetku. Samozřejmě vlastníci 
musí dodržovat své povinnosti, kterými je např.běžná údržba majetku a neohrožování veřejného 
prostranství. 
P.Klapal: Jaký je plán s pozemky u benzinky? Starostka: Po převodu pozemků od SPÚ na nás rozběhleme 
projektovou dokumentaci ke stavebnímu povolení. Jakmile budeme znát rámcově cenu resp.náklady na 
metr2, stanovíme podmínky prodeje, uděláme proůzkum zájmu o parcely, a pokud zájem bude, 
proběhne výstavba. 
P.Piják: Nešlo by u budovy Hospody pod Lípou vybudovat přístřešek pro děti čekající na autobus? 
Starostka: Je v plánu otevřít zádveří bývalé lékárny a udělat tam čekárnu. Myslím, že by to šlo realizovat 
po Nové roce. 
 
Předsedající požádala Ing. Jana Bašeho a Bc. Janu Červinkovou o přečtení schválených usnesení. Souhrn 
usnesení je přílohou č. 3. 
Poté starostka poděkovala všem zastupitelům a občanům za účast a zasedání ukončila.  
 
V Ličně dne 20.12. 2023 
 
 
Zapsala:   Jaroslava Kučerová  ……………………………………………………….. 
 
Ověřovatelé:   Ing. Martina Falta  ……………………………………………………….. 
 
                   Monika Hejnová  ……………………………………………………….. 
 
Starostka obce:  Ing. Martina Ludvíková ……………………………………………………….. 
 
 
Přílohy:  č.1 Prezenční listina 

č.2 Pozvánka 
  č.3 Usnesení 

č.4 Rozpočtové opatření 8/2023 


